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摘要摘要摘要摘要： 

       为解决异构数据源共享问题，研究了基于中介器/包装器（Mediator/Wrapper）的多源异构数据的集成方

法，提出了基于构件的多源异构数据集成体系结构，可以将异构数据源的查询以构件的方式实现。充分利用网构

构件的自适应性，通过模块的自主组合来屏蔽底层数据源的差异，使用户可以无缝而且灵活地访问多源异构数

据，有效地解决了多源异构数据共享等问题。 
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Abstract: 

        This paper addresses a Mediator/Wrapper model based multi-source heterogeneous data 
integration approach, and poses a component-oriented multi-source heterogeneous data integration 
architecture to share heterogeneous data sources. This architecture divides data sources into many 
components to facilitate heterogeneous data sources query and hides the distinction of low-layer data 
sources by the free combination of different components. This enables users to seamlessly and flexibly 
access heterogeneous data. This effectively solves the sharing problem of heterogeneous data sources.
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